
 

                           
 
 
RAADSVRAGEN ZONDER ANTWOORD 
 
 
Nummer  : 159-718   
Onderwerp  : Verkeerssituatie fietspad Watergang  
Portefeuillehouder : H.C. Scheepstra  
Datum   : 20 oktober 2022   
 

 
 
Vragen van de fracties van D66 en GroenLinks aan het college van burgemeester en wethouders 
(ingezonden op 19 oktober 2022). 
 

 
 
Inleiding 
Zoals op bovenstaande afbeelding te zien is, is er sprake van een zeer gevaarlijke verkeerssituatie bij het 
fietspad nabij Watergang. De grote kieren tussen de wegdelen van het fietspad zijn levensgevaarlijk voor 
fietsers, zeker in het donker. Dit is de tweede keer dit jaar dat het fietspad niet in orde is. Eerder heeft de 
provincie een noodoplossing genomen. Met het aanleggen van de tijdelijke afslag voor het Stiereveld is 
echter een situatie ontstaan die voor fietsers nog gevaarlijker is dan voorheen. 
 
Vraag 1 

Bent u bekend met deze situatie en bent u het met ons eens dat deze zeer onwenselijk is? Zo nee; 

waarom niet? 

 



Vraag 2 

Hoe kan het dat dit fietspad op deze manier is aangelegd? Bent u het met ons eens dat het fietspad met 

zulke kieren nooit op deze manier opgeleverd had mogen worden? Zo nee; waarom niet? 

 

Vraag 3 

In hoeverre is de gemeente dit keer wel verantwoordelijk, gezien dit fietspad zo is aangelegd voor de 

bouw van het Stiereveld. 

 

Vraag 4 

Op welke termijn lost u deze zeer gevaarlijke situatie op? Graag ontvangen een zo exact mogelijk 

moment.  

 

Vraag 5 

Kunt u in de tussentijd bebording plaatsen die fietsers waarschuwt voor deze situatie? Zo nee; waarom 

niet? 

 

Vraag 6 

Hoe kan het dat de afslag voor het bouwverkeer wel in orde is maar het fietspad niet? Heeft de fietser 

minder prioriteit voor de betrokken overheden? 

 


